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Referat DRIFTSSTYREMØTE på TEAMS/Lysejordet   tirsdag 31. mai  2022 fra kl. 17 – 18  

 

Saksliste: 

 

Sak 7/22 Godkjenning av innkalling og referat  

• Godkjent referat med de to anmerkningene som ble sendt fra leder og nestleder 

• Innkalling godkjent med kommentar om at det alltid må finnes et «Eventuelt» punkt på 

slutten av møtet.  

 

Sak       8/22 Gjennomgang av reglement for DS-styrer 

• DS er et åpent møte. Må legge ut datoer, innkallinger og referat for DS- møter på skolens 

hjemmeside.  

• Sende innkalling til elevråd slik at de kan uttale seg i saker hvor det er naturlig – og 

komme med innspill til saker de vil at DS skal behandle 

• Innkalling og saksliste skal sendes ut min.1 uke før møtet avholdes 

• Diskuterte også hvordan DS-styret kan få uttrykt bekymring om det skulle være noe til 

UDE. Rektor sjekker ut dette pkt. 

• Det var enighet om at det bør være et punkt på møter hvor rektor forteller om skolen 

har fått noen klager som bør informeres om. 

• Vi vil også ha med et punkt fremover om hvordan skolen jobber med miljørettet 

helsevern og HMS. 

• DS skal også ha skolebasert vurdering (se Sak 12/22) 

 

 



 

 

Sak 9/22 Årsregnskap for Lysejordet skole med årsaksanalyse 

• Både mer- og mindreforbruk skyldes som regel lønn 

• I 2022 var det også innført større kontroll på generelle innkjøp av materiell og andre 

utlegg i skolen 

• Vi ser også at budsjett for 2023 ikke er regulert utfra faktiske utgifter i 2022. Noe som i 

realiteten betyr at man styrer mot et merforbruk. 

• Rektor vil ta med kvartalsrapporter på møter slik at DS kan være aktive og få 

informasjon. 

 

Sak     10/22 Årsregnskap for AKS Lysejordet 

• Hadde et mindreforbruk på 247 000. 

• Kom forslag om AKS kunne delta i ivaretakelsen av skolens bibliotek. 

• DS godkjenner budsjettet med kommentar om at skolen må styre mot overforbruk for å 
sikre god nok bemanning i skolen 

 

Sak   11/22 Fullstendighetserklæring 

• Godkjent 

 

Sak  12/22 Skolens måltall og ped.satsningsområder 

• Rektor redegjorde for hvordan byrådets styring kommer fra Utdanningsetaten i form av 

et strategisk kart.  

• Skolen bruker også formelle kartlegginger, elevundersøkelsen og ståstedsanalyser fra 

personalet for å se hvilke pedagogiske satsninger som vil være aktuelle for å styrke 

elevenes læring. 

• For å svare ut DS reglement om skolebasert vurdering, så skal rektor løpende dele 

tilgjengelige målinger og resultater med DS – både fra elever og medarbeidere. I tillegg 

skal rektor i hvert møte oppdatere DS på fremdrift på strategisk plan og en overordnet 

oppsummering av hva som har skjedd i skolen siden sist DS møte.  

• Rektor deler resultater av ulike kartlegginger og undersøkelser som er gjort siden forrige 

DS-møte 

• Ett annet eksempel på modell for å beskrive status, og som ble diskutert kort i møtet, er 

å synliggjøre hvor mange klasser av de totalt 21 som skolen har som har: 

▪ «god status = grønn status» med tanke på læringskrav, læringsmiljø og trivsel 

▪ «løsbare og mindre utfordringer = gul status»  

▪ «større problemer som krever tiltak = rød status».  

• Rektors vurdering er at det i dag er god overvekt av «grønne» klasser ved skolen.  

 

 

Lysejordet skole  

For DS-leder Anette Borge         

 

Bente Vik  

Rektor, sekretær for DS 


